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Wygrana z Genoą i pozostanie Rudiego Garcii taki jest finał ostatniego

piłkarskiego weekendu Romy w 2015 roku. Oto co mówił

dla Sportmediaset francuski trener. 

 

Wygrana, dwa gole z akcji i przytulenie całej drużyny. Wszystko

rozwiązane i jest przeszłością?

- Chcieliśmy wygrać i było to widać na boisku, mimo że w pierwszej połowie

graliśmy słabym rytmem i bez pewności siebie. Podobał mi się duch zespołu i

charakter grupy, ponieważ gdy nie ma nóg, trzeba dać z siebie wszystko sercem,

aby grać z kolegą z drużyny. Podobał mi się też gol Sadiqa. Myślę, że widzimy dziś

światełko w tunelu. Wygraliśmy i to było ważne, również w grze 10 na 11 zespół

pokazał spójność, to oznacza, że drużyna żyje. Teraz wszystko jest otwarte przed

drugą częścią sezonu, odzyskamy również Tottiego i Strootmana i grając mniej

będziemy bardziej świeży.

 

Przypadek Dzeko?

- Ci, którzy grają w piłkę rozumieją nastrój środkowego napastnika.

 

Również to, co powiedział na koniec sędziemu?

- Każdy musi wiedzieć w jakiej kondycji psychologicznej są niektórzy gracze.

Szanuję decyzję sędziego, ale jestem spokojny, gdyż wydaje mi się, że również

Batistuta w Romie strzelił mało goli do Bożego Narodzenia, a w drugiej części

sezonu miał ich ponad 20. Dokona tego również Dzeko, gdy będzie bardziej świeży.

Czujesz się całkowicie spokojny na przyszłe sześć miesięcy?

- Jestem trenerem, zajmuję się boiskiem i prowadzeniem zespołu do wygranej.

Dzisiejsza wygrana była ważna, najpierw dla graczy, potem dla Romy, która zostaje

trzy punkty za drugim miejscem. Nie ja powinienem odpowiadać na te pytanie.

Dziś wieczorem kibicujesz Lazio?

- Gdy wygrywamy mamy nadzieję, że inne drużyny, które z nami rywalizują

przynajmniej zremisują, zatem remis wieczorem byłby piękny.

                               1 / 2



Rudi Garcia: Wszystko otwarte przed drugą częścią sezonu

News - ASRoma.pl

 

Roma może zacząć ponownie od tego miejsca, aby zajść na sam szczyt na

koniec sezonu?

- Zgadzam się z tym, co powiedział wcześniej Florenzi: gdy stadion motywował

zespół, zdobyliśmy gola i zespół znalazł siłę na drugą połowę. Dziś wieczorem

ważnym było wygrać ze wszystkimi kłopotami. Cztery razy z kolei nie straciliśmy

gola i mieliśmy też wiele okazji, aby zdobyć więcej bramek.

Wprowadzenie do zespołu kolejnego napastnika, być może Sadiqa może

być rozwiązaniem dla Dzeko?

- Światło pojawi się w drugiej połowie sezonu, gdy będziemy mieli mniej meczów.

Sadiq Umar jest częścią tego światła, jest młody, bardzo się poprawił, uczy się

również od Edina i jestem z niego zadowolony. Nie miał presji i grał z pewnością

siebie, pokazując swój charakter, tak jak wszyscy młodzi chłopcy, którzy wchodzą

do Romy.
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